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Plats och tid Sessionssalen Elin, 2018-02-26 kl. 18:00-20:00 

 Beslutande  
 Conny Brännberg (KD), ordf. §§ 11-

15 och 22-28 
Tord Gustafsson (M) 
Monica Green (S), ordf. §§ 16-21 

Theres Sahlström (M) 
Anders G Johansson (M) 

Katarina Jonsson (M) 

Marie Guhrén (M) 
Philip Segell (M) 
Anna Bergman (M) 

Lars Ove Källman (M) 
Gunilla Knutsson Löfvenborg (M) 
Gunvor Kvick (C) 
Fredrik Andersson (C) 

Orvar Eriksson (C) 
Ulla-Britt Hagström (L) 
Christer Winbäck (L) 

Martin Odenö (M) 
Karin Malmsten (M) 
Marcus Nohlberg (M) 

Torbjörn Bergman (M) 
Ulrika Carlsson (C) 
Petter Fahlström (L), §§ 16-28 
Jacqueline Tjällman (L), §§ 11-15 

Elin Elfverson (L) 
Jan Sandelius (KD) 
Göran Segerstedt (SD) 

Kenneth Källström (SD) 

Tobias Andersson (SD) 
Maria Cidh (SD) 

Maria Hjärtqvist (S) 
Marie Ekman (S) 
Johan Ask (S) 

Robert Ciabatti (S) 
Tord Lindqvist (S) 
Eva Larsson (S) 
Anita Löfgren (S) 

Anders Grönvall (S) 
 
 

Mathias Hjärtqvist (S) 
Per Johansson (S) 
Anita Andersson (S) 
Göran Bergman (S) 

Linus Sjöholm (S) 
Malin Wadman (S) 

Per-Erik Gustafsson (S) 

Jörgen Frödelius (S), §§ 13-28 
Lars Johansson (S) 
Elisabeth Gustavsson (MP) 

Janette Leinonen (MP) 
Amanda Nordell (MP) 
Claës Beckman (M) 
Clary Starck (M) 

Börje Johansson (C) 
Kaj-Eve Enroth (L) 
Carlos Bobadilla Jeria (V) 

Carina Pettersson (S) 
Roger Almgren (MP) 
Yvonne Eriksson Harlin (SD) 

Gabryjel Blom (V), ej §§ 22 pga 
jäv 
Elizabeth Fredriksson, § 22 
Ulrica Johansson (C) 

Sean Lahger (S) 
Marianne Gustafson (KD), §§ 
15-28 
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Övriga deltagande Karin Grunselius  

 

 

Utses att justera Marie Guhrén (M) och Monica 
Green (S) 

 

Underskrifter  

Sekreterare   Paragrafer §11/18-
§28/18 

 Karin Grunselius    

Ordförande   

 Conny Brännberg (KD), ordförande §§ 
11-15 och 22-28 

 
…………………………………………………… 
Monica Green (S), ordförande §§ 16-21 
samt utsedd justerare  

 

Justerande  
 

  
 

 

 

 Marie Guhrén (M) 

 
 

 

 

___________________________________________________________________________ 

ANSLAG/BEVIS 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
 

Instans Kommunfullmäktige 

Sammanträdesdatu

m 
2018-02-26 

Justeringsdatum 2018-03-05   

Anslagsdatum 2018-03-05 Överklagningstid  

t o m 
2018-03-27 

Förvaringsplats 

för protokollet 

 
 

Skövde Stadshus 

 

Underskrift 
  

 Karin Grunselius  
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KF § 11/18  
Fastställande av dagordning 
 
 
 

Beslut  
Kommunfullmäktige beslutar att fastställa föreslagen dagordning. 
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 KF § 12/18 Anmälan av nya ledamöter och ersättare i 

kommunfullmäktige 
 
 
 

Anmälan från länsstyrelsen: 
 
 
Emelie Sjöholm (S), ersättare 

Åsa Axelsson (C), ersättare  

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

Skickas till  
Troman  
Check in/check out 
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 KF § 13/18  

Anmälan av nya motioner och medborgarförslag 
 
 
 

Medborgarförslag från Carina Thorell om möjlighet att köpa/lösa ett 
parkeringstillstånd för boende utmed Vasagatan. 
 
Beslut  

Kommunfullmäktige överlämnar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för 

beslut. 
 

 
 
Medborgarförslag från Gösta Carlson om att Skövde ska gå i spetsen för förslaget 

Geopark och stoppa beslutet om fortsatt skövling av berget Billingen. 
 
Beslut  

Kommunfullmäktige överlämnar medborgarförslaget till kommunstyrelsen för 
beslut. 
 

 

 
Motion om att avveckla Skövde flygplats av ekonomiska och klimatskäl. 
 

Gabryjel Blom (V) presenterar innehållet i motionen. 
 
Beslut  

Kommunfullmäktige överlämnar motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 

 
Motion om att värna Vätterns dricksvatten, friluftsliv och natur. 
 

Gabryjel Blom (V) presenterar innehållet i motionen. 
 
Beslut  

Kommunfullmäktige överlämnar motionen till kommunstyrelsen för beredning. 
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 KF § 14/18  

Fråga/interpellation 
 
 
 

Inga nya frågor eller interpellationer att anmäla. 
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 KF § 15/18  

Svar på motion om att upphandla hållbara transporter 
KS2017.0332 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-01-24 20/18 

2 Kommunstyrelsen  2018-02-05 37/18 

3 Kommunfullmäktige 2018-02-26 15/18 

 

 

 
 

 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att avslå motionen. 
 

Yrkanden 

Torbjörn Bergman (M) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Monica Green (S), Elisabeth Gustavsson (MP), Per Johansson (S),  

Robert Ciabatti (S), Gabryjel Blom (V) och Roger Almgren (MP) yrkar bifall till 

motionen. 

 

Beslutsgång 

Ordförande ställer de båda yrkandena mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

 

Reservationer 
Maria Hjärtqvist (S), Marie Ekman (S), Johan Ask (S), Robert Ciabatti (S), Tord 

Lindqvist (S), Eva Larsson (S), Anita Löfgren (S), Anders Grönvall (S), Mathias 
Hjärtqvist (S), Per Johansson (S), Anita Andersson (S), Göran Bergman (S), Linus 
Sjöholm (S), Malin Wadman (S), Per-Erik Gustafsson (S), Jörgen Frödelius (S), Lars 

Johansson (S), Carina Pettersson (S), Sean Lahger (S), Carlos Bobadilla Jeria (V) och 
Gabryjel Blom (V) reserverar sig mot beslutet.   
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Bakgrund 

Socialdemokraterna har lämnat en motion daterad 2017-09-02 avseende 

upphandling av hållbara transporter. Socialdemokraterna föreslår att krav på 

miljövänligare drivmedel och schysta villkor för förare ska finnas med i 

upphandling av transporter.  

 

Aktuell lagstiftning 

De nya upphandlingslagarna trädde ikraft den 1 januari 2017. Den 3 maj antogs 

propositionen avseende arbetsrättsliga villkor i upphandling. Den nya 

lagsstiftningen har medfört ökande möjligheter att ställa krav avseende bl.a. miljö 

och arbetsrättsliga villkor. 

 

Arbetsrättsliga villkor 

Upphandlingsmyndigheten ger stöd för att underlätta tillämpningen av 

bestämmelserna om arbetsrättsliga villkor och arbetar nu med att ta fram stöd till 

upphandlande myndigheter. Transportsektorn är ett område som pekats ut som ett 

”riskområde”. Till dags datum finns stöd avseende bygg- och städtjänster. Stödet 

kommer utvecklas och kompletteras successivt i takt med att praktisk tillämpning 

och praxis tillkommer.  

 

Miljökrav vid upphandling 

Vid all upphandling görs en bedömning av i vilken omfattning 

upphandlingsmyndighetens hållbarhetskrav ska användas.  Vid upphandling där 

transporter ingår har bl.a. krav på förnyelsebara drivmedel använts.     

 

Upphandlingsenhetens bedömning 

Upphandlingsenheten anser att den nu gällande lagstiftningen ger tillräckligt stöd 

för att, i de fall det är behövligt, ställa arbetsrättsliga villkor.  

 

Användandet av upphandlingsmyndighetens hållbarhetskrav medför att 

upphandlingsenheten redan idag ställer krav på miljövänliga drivmedel i sådan 

omfattning som anses rimligt för respektive upphandling.      

 

Handlingar 

TU Svar på motion angående att upphandla hållbara transporter 
Motion om att upphandla hållbara transporter (S) 
 

http://www.regeringen.se/rattsdokument/proposition/2017/03/prop.-201617163/
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Skickas till 

Motionären                                 
Tommy Klang, upphandlingschef 
 

 
 
 

 

 
 
 

  



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2018-02-26 11(39) 

 

 

 

 KF § 16/18  
Svar på motion om byggnation utanför centralorten 
KS2017.0263 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-01-24 21/18 

2 Kommunstyrelsen  2018-02-05 38/18 

3 Kommunfullmäktige 2018-02-26 16/18 

 

 
 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad. 
 

Yrkanden 

Katarina Jonsson (M) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Johan Ask (S) och Torbjörn Bergman (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag. 

 

Bakgrund 

Koncernstaben har av kommunstyrelsens arbetsutskott fått i uppdrag att bereda 

svar på inkommen motion från Socialdemokraterna.  

 

I motionen framgår att Skövdes tillväxt är koncentrerad till centralorten i hög 
utsträckning och att kommunens yttertätorter bör ges möjlighet till fördelar som 

följer med en ökad befolkning. Vidare påtalas att AB Skövdebostäders ägardirektiv 

har en begränsning avseende marknadsandel. Därför föreslås i motionen att 
byggnationer utförda av AB Skövdebostäder utanför centralorten inte ska räknas in 
i bolagets totala marknadsandel. 
 

Kommunfullmäktige beslutade den 11 december 2017 (KS2017.0390, KF § 149/17) 
om revidering av AB Skövdebostäders ägardirektiv bland annat enligt följande: 
Under 1.3 Syfte med verksamheten, punkt 12, ändrades meningen ”ha en 

bostadsmarknadsandel över tid motsvarande 13 – 17 procent, exklusive 
kategoriboenden, i relation till hela bostadsmarknaden” till ”ha en 
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bostadsmarknadsandel i Skövde tätort över tid motsvarande 13 – 17 procent, 

exklusive kategoriboenden, i relation till hela bostadsmarknaden” 
Intentionerna i motionen har härigenom tillgodosetts. Motionen föreslås mot 
denna bakgrund anses besvarad. 

 

Handlingar 

TU Svar på motion om byggnation utanför centralorten 
Motion om byggnation utanför centralorten (S) 

 

 

Skickas till 

AB Skövdebostäder                        

Skövde Stadshus AB 
Motionären 
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 KF § 17/18  
Svar på motion om markanvisning 
KS2017.0331 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-01-24 22/18 

2 Kommunstyrelsen  2018-02-05 39/18 

3 Kommunfullmäktige 2018-02-26 17/18 

 

 
 
 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad. 

 

Yrkanden 

Katarina Jonsson (M) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Robert Ciabatti (S) och Elisabeth Gustavsson (MP) yrkar bifall till motionen. 

 

Yttranden 

Torbjörn Bergman (M) och Orvar Eriksson (C) yttrar sig utan eget yrkande. 

 

Beslutsgång 

Ordförande ställer de båda yrkandena mot varandra och finner att 

kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

Reservationer 

Maria Hjärtqvist (S), Marie Ekman (S), Johan Ask (S), Robert Ciabatti (S), Tord 

Lindqvist (S), Eva Larsson (S), Anita Löfgren (S), Anders Grönvall (S), Mathias 

Hjärtqvist (S), Per Johansson (S), Anita Andersson (S), Göran Bergman (S), Linus 

Sjöholm (S), Malin Wadman (S), Per-Erik Gustafsson (S), Jörgen Frödelius (S), Lars 

Johansson (S), Carina Pettersson (S) och Sean Lahger (S). 
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Bakgrund 

Socialdemokraterna har motionerat om att vid framtida markanvisningar ska 
Skövde kommun vid markanvisningsförfarande eftersträva blandade 
upplåtelseformer så långt det är möjligt och det ska skrivas in i Skövde kommuns 

markanvisningspolicy. Riktlinjerna har upprättats i enlighet med lagstiftningens 
innehåll och intentioner. Kommunens boendestrategiska program innehåller 
riktlinjer av det slag motionen efterlyser riktlinjer för. Sektorns uppfattning är att 

riktlinjerna i det boendestrategiska programmet efterlevts vilket medfört att god 
variation av upplåtelseformer erhållits. 

 
Skövde Socialdemokratiska fullmäktigegrupp har inkommit (2017-09-02) med en 

motion som yrkar på att "vid framtida markanvändning ska Skövde kommun vid 
marknadsförande eftersträva blandade upplåtelseformer så långt det är möjligt 
och det ska skrivas in i Skövde kommuns markanvisningspolicy. 

I de riktlinjer som kommunen har gällande markanvisningar framgår att 
kommunen har en balanserad markreserv, och verkar kontinuerligt för att stärka 
och utveckla samarbetet med byggherrar (KF § 158, 2015-12-14, dnr KS2015.0527). 

Målet är att vi tillsammans ska skapa en ännu effektivare process som leder till 
både ökat byggande och lägre kostnader. 

Vid upprättandet av riktlinjer har de anvisningar som utarbetats av SKL:s juridiska 
avdelning följts (Sveriges Kommuner och Landsting, Cirkulär 14:36 och 14:46). SKL 

har nogsamt analyserat det som nedtecknats i lagtexten (SFS 2014.899 samt 
2014.900).  

När riktlinjerna utformades var det för att öka transparensen i såväl 

marktilldelningsprocessen som inför tecknande av markanvisningsavtal. 
Regeringens förhoppning var att en exploatör ska få möjlighet att i god tid sätta sig 
in i vilka krav och förutsättningar som de kommer att mötas av i förhandlingarna 

med kommunen. I vanliga fall är parterna överens om de grundläggande frågorna 
kring kostnads- och ansvarsfördelning i exploateringssammanhang. 

Det är snarare de mer specifika frågorna som kan vålla meningsskiljaktigheter. Det 
är också dessa frågor som är svårast att på ett övergripande sätt reglera. Ju mer 

detaljerad reglering är i riktlinjerna desto större är risken att regleringen inte är 
relevant i det specifika projektet. 

I förarbeten och omfattning av lagtexten framgår det att riktlinjerna bör innehålla 

kommunens utgångspunkter och mål för överlåtelser eller upplåtelser av 
markområden för bebyggande, handläggningsrutiner, grundläggande villkor för 
markanvisningar samt principer för markprissättning. 
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Eftersom förutsättningarna för markförsäljning och byggande varierar stort mellan 

olika kommuner har regeringen inte ansett att det funnits skäl att reglera 
riktlinjernas innehåll och upplägg mera i detalj.   

Det boendestrategiska programmet (KF § 117, 2012-09-24, dnr KS11/0038) är ett 

övergripande styrdokument som bland annat innehåller mål med riktlinjer som 
anger att en god variation av upplåtelseform ska eftersträvas i planeringen av 
Skövdes bostadsområden.  

Sektor samhällsbyggnad anser inte att den reglering som föreslås hör hemma i 

riktlinjer för markanvisningar.  Sektorns uppfattning är dessutom att riktlinjerna i 

det boendestrategiska programmet efterlevts vilket medfört att god variation av 
upplåtelseformer erhållits under den tid som förflutit sedan antagandet av nämnda 

program. 

Därmed anser sektor samhällsbyggnad att motionen anses besvarad. 

 

Handlingar 
TU Svar på motion om markanvisning 
Tjänsteskrivelse Yttrande över motion 
Motion om markanvisning (S) 

 
 
Skickas till 

Samhällsbyggnad 
Motionären 
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 KF § 18/18  
Svar på motion om att införa flextidsavtal 
KS2016.0237 
 

Behandlat av Datum Ärende 

2 Kommunstyrelsens arbetsgivarutskott 2017 2017-04-10 16/17 

3 Kommunstyrelsen  2018-02-05 40/18 

4 Kommunfullmäktige 2018-02-26 18/18 

 

 
 
 

 
Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att anse motionen besvarad. 

 
 

Yrkanden 

Ulrica Johansson (C) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Anita Löfgren (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 
 
Bakgrund 

Kommunstyrelsens arbetsgivarutskott, kommunstyrelsen och kommunfullmäktige 
har under 2016 behandlat frågan om flextidsavtal. Bakgrunden är en motion 
inlämnad från Anita Löfgren (S) och Bjarne Medin (S).  

 
I motionen föreslås att: 

- Kommunen inför ett flextidsavtal för de anställda som omfattas av flextid. 

- Kommunen inrättar ett system för digital redovisning där all arbetstid 

(inklusive flextid) registreras.  

Detta för att se till att man inte far illa genom att jobba för mycket. 
 

Arbetsgivarenheten har i tidigare yttrande skrivit att förebygga och fånga upp 
dessa risker sker genom ledning, planering och framförallt genom dialog mellan 
chef och medarbetare. Frågan fångas också upp i medarbetarsamtal, medarbetar-
undersökningar och i det systematiska arbetsmiljöarbetet.  

 
Skövde kommun har sedan 1992 ett flextidsavtal och under 2016 startade arbetet 

med att modernisera och aktualisera avtalet.  
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Svaret på ovan motion har inväntat redovisningen av hur det nya flextidsavtalet 

utformas.   
 
Flex 17, inriktning och principer 

Flexibel arbetstid bygger på ett förtroende och ömsesidig respekt mellan 
arbetsgivare och medarbetare samt de fackliga organisationerna. Det innebär att 
medarbetaren själv kan förlägga sin arbetstid utifrån arbetsuppgifter, personliga 
önskemål, samarbetskrav och service till medborgarna. 

 
En förutsättning för flexibel arbetstid är att arbetstidens längd och förläggning inte 

kommer i konflikt med verksamhetens krav. Det får heller inte innebära att den 

fysiska eller psykosociala arbetsmiljön försämras eller motverkar de bestämmelser 
som till exempel gäller övertid enligt arbetstidslagen. Detta förutsätter planering 
och samverkan i arbetsgruppen och med chef. 

 
Chefer ska kontinuerligt följa upp och stämma av både flextidsaldo och övertid 
med den anställde. Medarbetaren och chef har ett ömsesidigt ansvar för att flextid 
och övertid inte överskrider arbetstidslagens bestämmelser.  

 
De verksamheter som har förutsättningar till flexibel arbetstid omfattas av avtalet. 
Avtalet omfattar såväl heltids- som deltidsanställda medarbetare. Medarbetare 

med inlöst övertid och chefer omfattas inte av flextidsavtalet. 

 
Tidsregistrering sker inte systematiserat men det finns vid önskemål möjlighet att 

registrera flextid i aktuellt HR-system. Beslut om registrering fattas av respektive 
chef.  
 
Önskemål om tidsregistrering kan exempelvis komma från medarbetaren, fackligt 

ombud, skyddsombud eller chefen.  
 
I samband med införandet av nytt HR-system under hösten 2016 ska samtliga 

medarbetare även månatligen klarmarkera utförd arbetstid och eventuella 
avvikelser inför löneutbetalningen.  

 

Med anledning av införandet av nytt flextidsavtal i Skövde kommun, med möjlighet 
till tidsregistrering i aktuellt HR system, föreslår arbetsgivarenheten att motionen 
ska anses besvarad. 
 

 
Handlingar 
TU Svar på motion om att införa flextidsavtal 

Motion om att införa flextidsavtal (S) 
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Skickas till 
Arbetsgivaravdelningen, HR-chef 
Kommundirektör 

Motionären 
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 KF § 19/18  
Godkännande av revidering av förbundsordning för 
Räddningstjänsten Östra Skaraborg 
KS2018.0039 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-01-24 23/18 

2 Kommunstyrelsen  2018-02-05 41/18 

3 Kommunfullmäktige 2018-02-26 19/18 

 
 
 
 

Beslut 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna förslag till revidering av 

förbundsordning för Räddningstjänsten Östra Skaraborg i enlighet med 
direktionens förslag daterat 2017-12-14. 
 

Bakgrund 

Kommunalförbundet Räddningstjänsten Östra Skaraborg har enligt beslut av 

direktionen 2017-12-14 inkommit med förslag till reviderad förbundsordning. 

Förslaget är primärt grundat på att uppdatera förbundsordningen till den nya 

Kommunallagen (2017:725). 

Förvaltningen har i sak ingen invändning mot förslaget varför det tillstyrks men 
önskar påtala att förslaget innehåller två § 8 varav den som berör anslagstavlan 

rätteligen torde vara § 7 eftersom denna annars skulle saknas eller bara utgöras av 
en rubrik. Detta torde dock få ses som en justering av rent redaktionell art då det 
inte har någon bärighet på substansen/innehållet i övrigt.   

 

Handlingar 

TU Godkännande av revidering av förbundsordning för 
Räddningstjänsten Östra Skaraborg 

Reviderad förbundsordning Räddningstjänsten Östra Skaraborg 
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Skickas till 

Räddningstjänsten Östra Skaraborg                                 
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 KF § 20/18  
Godkännande av revidering av förbundsordning för Skaraborgs 
Kommunalförbund 
KS2017.0400 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-01-24 24/18 

2 Kommunstyrelsen  2018-02-05 42/18 

3 Kommunfullmäktige 2018-02-26 20/18 

 
 
 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att fastställa reviderad förbundsordning i enlighet 
med Skaraborgs kommunalförbunds förslag daterat 2017-09-26. 

 
 

Yrkande 

Katarina Jonsson (M) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

Bakgrund 

Skaraborgs kommunalförbund har inkommit med förslag till reviderad 

förbundsordning enligt beslut av förbundsfullmäktige 2017-09-26, § 24. Förslaget 

tar sikte på att säkra upp regleringen med sikte på det s.k. in-house undantaget, 

även kallat Teckal-kriterierna, i lagen (2016:1145) om offentlig upphandling, LOU. 

Huvudregeln inom LOU är att myndigheter ska upphandla när t.ex. varor och 

tjänster ska anskaffas. En myndighet kan dock alltid besluta att utföra tjänster i 

egen regi. Det nu aktuella undantaget, som återfinns i 3 kap. 11-16 §§ LOU, kan 

kortfattat beskrivas så att det även i andra fall finns vissa typer av kontrakt som 

undantas regelverket i LOU förutsatt att tre kriterier är uppfyllda.  

Det första kriteriet är att den upphandlande myndigheten utövar en kontroll över 

motparten som motsvarar den som myndigheten utövar över sin egen förvaltning 

(det s.k. kontrollkriteriet). Vad avser indirekt kontroll (situationer med mellanled 

såsom t.ex. dotterbolag till ett helägt kommunalt bolag) utesluter inte detta i sig att 



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2018-02-26 22(39) 

 

 

kontrollkriteriet är uppfyllt men kan enligt EU-domstolen försvaga kontroll. Det 

andra kriteriet är att motparten utför mer än 80 % av sin verksamhet för 

myndighetens räkning (det s.k. verksamhetskriteriet). Det tredje kriteriet är att det 

inte finns något direkt privat ägarintresse i motparten. I sammanhanget kan även 

nämnas att undantag från LOU under vissa förutsättningar och vad avser vissa 

avtal mellan myndigheter återfinns i 3 kap. 17-18 §§ LOU. 

Vad avser kommunalförbund generellt torde de, som offentligrättsliga organ, i 

normalfallet anses uppfylla undantaget. Vad gäller de nu föreslagna ändringarna 

finner förvaltningen dem tydliggörande, särskilt i sådana fall rörande indirekt 

kontroll som kan tänkas aktualiseras. Av dessa skäl tillstyrker förvaltningen även 

kommunalförbundets förslag.   

Avslutningsvis kan nämnas att det vid genomgång av förslag till reviderad 

förbundsordning noterades att vissa justeringar/anpassningar till den nya 

Kommunallagen (2017:725) torde vara lämpliga. Vid förfrågan har 

förbundsdirektören angett att detta är något man avser återkomma till varför 

förvaltningen lämnar det med den gjorda noteringen.     

 
 

Handlingar 

TU Revidering av förbundsordning för Skaraborgs Kommunalförbund 
§ 24 Beslut om förslag till reviderad förbundsordning 
Bilaga 10 Reviderad Förbundsordning 
 

 

Skickas till 

Skaraborgs kommunalförbund                                 
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 KF § 21/18  
Förlängning av kommunal borgen till fiberföreningar på 
landsbygden 
KS2018.0058 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-01-24 25/18 

2 Kommunstyrelsen  2018-02-05 43/18 

3 Kommunfullmäktige 2018-02-26 21/18 

 
 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att förlänga kommunal borgen till fiberföreningar på 
landsbygden enligt nedanstående tabell. 
 

Fiberförening Organisations 
Nummer 

Maximalt 
borgensbelopp 

Förlängning 
kommunal borgen till 

Bergs fiber ek. för. 769629-0761 4 000 000 kr 2019-06-30 

Böja fiber ek. för. 769628-2719 1 700 000 kr 2019-06-30 

Greby Götlunda 
fiberförening ek. för. 

769629-3211 
 

3 300 000 kr 2019-06-30 

Landsbygdsfiber 

Skövde AB 

559007-0107 10 000 000 kr 2019-06-30 

Ulvåkerbygdens fiber 
ek. för. 

769629-4201 2 000 000 kr 2019-06-30 

Värings sydost fiber 769627-1399 4 000 000 kr 2019-06-30 

Östra Sventorp fiber ek. 

för. 

769627-5994 2 000 000 kr 2019-06-30 

 

Kommunfullmäktige beslutar att bemyndiga kommunstyrelsens arbetsutskott att 

bevilja eller förlänga kommunal borgen till organisationer som bygger ut 
fibernätverk som i övervägande del ligger på landsbygden i Skövde kommun. De 
första borgensbeslut får gälla i maximalt två år. Därefter kan det förlängas med ett 

år i taget.  
 
Alla borgensåtagande som Skövde kommun har ställt ut ska årligen redovisas i 

årsredovisningen. 
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Yrkande 

Ulrica Johansson (C) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

Bakgrund  

I perioden 2015 till 2017 har Skövde kommun i flera olika beslut beviljat kommunal 

borgen till 6 organisationer som på landsbygden bygger ut fibernätverk med EU 

stöd. Borgen beviljades med hänvisning till att föreningens arbete är ett viktig led i 

att uppnå ett av delmålen i Vision 2025; Att alla i Skövde kommun ska ha tillgång 

till 100Mbit uppkoppling 2025.  

Investeringsstödet administreras och betalas ut av Länsstyrelsen. Stödet betalas ut 

först efter slutbesiktning av nätet. Utbetalningar av stödet från länsstyrelsen har 

dessutom varit föremål av stora förseningar. Det är därför att dessa organisationer 

måste ta upp banklån för att förfinansiera deras investeringar. Kommunen har 

beslutat att erbjuda kommunal borgen för dessa lån för att minska 

finansieringskostnader och därmed understödja fiberutbyggnad på landsbygden.  

Alla borgensbeslut var begränsad i tid och belopp. Under mitten av 2018 löper alla 

borgensåtagande ut. Alla nät är dock inte färdigbyggda, i andra fall inväntas 

fortfarande utbetalningar från länsstyrelsen. Därför föreligger det anledning att 

förlänga borgensåtaganden till de i detta beslut nämnda organisationer. Maximalt 

borgensbelopp har för några föreningar justerats ned jämfört med tidigare 

borgensbeslut eftersom deras lånebehov har minskat.  

Eftersom slutligt utbetalningsdatum av stödet till dessa organisationer inte kan 

förutsägas bemyndigas kommunstyrelsens arbetsutskott att förlänga fiber 

relaterade borgensåtaganden med ett år i taget i fall detta behövs.  

 

Handlingar 

TU Förlängning kommunalborgen till fiberföreningar på landsbygden 

Lista med tidigare beslut angående kommunalborgen till utbyggnad av 
fibernätverk på landsbygden 
 

 

 

  



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2018-02-26 25(39) 

 

 

Skickas till 

Christian Johansson, näringslivsutvecklare                                 

Bas Thijssen, finanscontroller  (även kopia på anslagsbevis) 
 
 

 
 
 

  



Skövde kommun  Sammanträdesprotokoll 
 Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2018-02-26 26(39) 

 

 

 

 KF § 22/18  
Arrendeavtal med Skanska om bergstäkt i Billingsryd 
KS2017.0246 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-02-05 34/18 

2 Kommunstyrelsen  2018-02-05 44/18 

3 Kommunfullmäktige 2018-02-26 22/18 

 

 
 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar godkänna nytt avtal, 180126, rev., med Skanska 
Asfalt och Betong AB om anläggningsarrende för bergstäkt med 

verksamhetsområde på fastigheten Skövde 4:15 och 4:16. 

Sektor samhällsbyggnad ges i uppdrag att i kommande tillståndsprocess särskilt 
bevaka frågan om den nya vägens utformning. Detta gäller specifikt frågan om 

trafiksäkerhet för de boende i området samt det rörliga friluftslivet.  

 

På grund av jäv deltar inte Gabryjel Blom (V) i handläggningen och beslutet i  
detta ärende. 

 

Yrkanden 

Katarina Jonsson (M) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

Roger Almgren (MP) yrkar att ärendet ska återremitteras med motiveringen att det 

ska utredas hur arrendatorn följer nu gällande arrendeavtal med Skövde kommun. 
För det fall kommunfullmäktige beslutar att ärendet ska avgöras idag yrkar Roger 
Almgren (MP) att kommunstyrelsens förslag till beslut ska avslås.  

 

Elisabeth Gustavsson (MP) och Amanda Nordell (MP) yrkar att kommunstyrelsens 
förslag till beslut ska avslås. 
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Carlos Bobadilla (V) yrkar att ärendet ska återremitteras med motiveringen att det 

bör göras fördjupade undersökningar och utredningar i frågan. Vidare yrkar Carlos 
Bobadilla (V) att kommunstyrelsens förslag till beslut ska avslås. 

Janette Leinonen (MP) yrkar att kommunfullmäktige ska besluta att godkänna nytt 

avtal med Skanska Asfalt och Betong AB om anläggningsarrende för bergstäkt med 
verksamhetsområde på fastigheten Skövde 4:15 och 4:16 med ändringen och 
begränsningen att brytning av sten får ske endast till mineralullstillverkning. 
Övriga verksamheter ska avvecklas.  

Torbjörn Bergman (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag till beslut. 

Torbjörn Bergman (M) yrkar vidare att ärendet ska avgöras idag samt att Janette 
Leinonens (MP) ändringsyrkande ska avslås.  

Tobias Andersson (SD) och Marie Ekman (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag till beslut.  
 

Beslutsgången 
Ordföranden ställer först Roger Almgrens (MP) och Carlos Bobadillas (V) yrkanden 
om att ärendet ska återremitteras mot Torbjörn Bergmans (M) yrkande om att 
ärendet ska avgöras idag och finner att kommunfullmäktige beslutar att ärendet 

ska avgöras idag.   

Kommunfullmäktige godkänner därefter följande propositionsordning:  
 

Proposition på kommunstyrelsens förslag i sin helhet mot Janette Leinonens (MP) 
ändringsyrkande.  
 

Ordförande ställer proposition på kommunstyrelsens förslag i sin helhet mot 
Janette Leinonens (MP) ändringsyrkande och finner att kommunfullmäktige 
beslutar enligt kommunstyrelsens förslag i sin helhet. 

Ordföranden ställer därefter proposition på kommunstyrelsens förslag i sin helhet 

mot Roger Almgrens (MP), Carlos Bobadillas (V), Amanda Nordells (MP) och 
Elisabeth Gustavssons (MP) yrkande om att kommunstyrelsens förslag ska avslås 
och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag i sin 

helhet. 

Reservationer  
Elisabeth Gustavsson (MP), Janette Leinonen (MP), Roger Almgren (MP) och 

Amanda Nordell (MP), Carlos Bobadilla (V) reserverar sig mot beslutet till förmån 
för eget förslag.    

Elizabeth Fredrikson (V) reserverar sig mot beslutet.  
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Bakgrund 
Skanskas tillstånd för bergtäkt vi Billingsryd löper ut 2019 med återställning till 
2021. Företaget har ett arrendeavtal med markägaren Skövde kommun som löper 

ut vid samma tidpunkt. För att kunna söka nytt tillstånd krävs ett nytt avtal med 
kommunen. Det nya avtalet förutsätter att företaget får tillstånd till utökad täkt 
med ny anslutningsväg från Inga-Karls väg till Rånnavägen. Skanska står för vägen 
och betalar ett årligt arrende om cirka 1,6 miljoner kronor. Avtalstiden är tio år 

från arrendatorn tar täkttillståndet i anspråk. Kommunen övertar vägen efter 
färdigställandet så att kollektivtrafiken och de boende kan använda den. Den 

fortsatta brytningen i täkten kan på lång sikt möjliggöra byggnation av bostäder i 

och kring området där öppningen till brytningsområdet ligger. Fortsatt brytning 
ger att arbetstillfällen i Skaraborg kan tryggas genom försörjningen av diabas till 
mineralullstillverkning hos Paroc i Hällekis. 

Verksamheten vid Billingsryds-täkten startades på 1950-talet och har varit i drift 
sedan dess. Skanska Asfalt och Betong AB erhöll nytt täkttillstånd den 20 juni 2007 
(Dom målnr M 4026-06, 2007-06-20, Miljööverdomstolen). Tillståndet medger 
brytning av maximalt 200 000 ton material per år fram till den 31 december 2019 

med återställning senast 31 december 2019. Skanskas avtal om anläggningsarrende 
med Skövde kommun gäller dock till och med 31 december 2021. 

Skanska Asfalt & Betong AB har den 1 januari 2011 träffat avtal med Skövde 

kommun om anläggningsarrende (KF § 129/2011, 2011-11-28, dnr 11/0293). 
Arrendet omfattar stenbrytning, stenkross, sortering, asfaltverk, hantering av 
återvinnings-massor samt materialupplag på en yta om cirka 24 hektar å 

fastigheterna Skövde 4:15 och 4:16. Avtalet löper till och med den 31 december 
2021. 

Det nya arrendeavtalet omfattar ett arrendeområde på fastigheterna Skövde 4:15 
och 4:16, som möjliggör utökning av täkten så att ytterligare 2,6 miljoner ton kan 

brytas och bearbetas vilket motsvarar en yta på cirka 8 hektar. Skanska måste 
erhålla tillstånd från tillståndsmyndigheten (länsstyrelsen eller mark- och 

miljödomstolen). Skanska måste vidare tillse att tillståndet även omfattar ny 

tillfartsväg till täkten (ny tillfartsväg från Inga-Karls väg till Rånnavägen, alternativ 
2). Avtalstiden är tio år från arrendatorn tar täkttillståndet i anspråk. 

Ersättningen uppgår till 6,10 kronor per ton vilket motsvarar cirka 1,6 miljoner 

kronor per år. Vidare svarar Skanska för anläggandet av ny tillfartsväg vilket 
bedömts kosta cirka 10 miljoner kronor. Kommunen övertar vägen efter 
färdigställandet så att kollektivtrafiken och de boende kan använda den. 
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Motiv 

Den fortsatta brytningen i täkten kan på lång sikt möjliggöra byggnation av 

bostäder i och kring området där öppningen till brytningsområdet ligger. Görs inte 
denna brytning blir täktområdet svårare att använda till detta ändamål. 

Den nya tillfartsvägen kommer att underlätta utbyggnad av kollektivtrafiken. Den 

kommer även att fungera som huvudgata för befintliga och eventuellt nya 
bostäder. 

Sist men absolut inte minst är de arbetstillfällen i Skaraborg som kan tryggas 

genom försörjningen av diabas till mineralullstillverkning hos Paroc i Hällekis.  

 

Handlingar 

TU Arrendeavtal med Skanska om bergstäkt i Billingsryd 

Bilaga 1 till avtal anläggningsarrende - Skövde 415-16 
180126 AVTAL anläggningsarrende Skövde 4:15-16 rev. 
SAMMANSTÄLLNING beslutsunderlag täkten godkännande rev 2018-01-31 
Tjänsteskrivelse KF godkännande av avtal 
 
 

Skickas till 

Sektor samhällsbyggnad                                 

Skanska Asfalt & Betong AB; sam.jedselius@skanska.se, 
daniel.bergström@skanska.se, torbjorn.a.andersson@skanska.se 
 

 
 
 

 
  

mailto:sam.jedselius@skanska.se
mailto:daniel.bergström@skanska.se
mailto:torbjorn.a.andersson@skanska.se
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 KF § 23/18  
Beslut om borgensåtagande, Götlunda-Vads Bygdegårdsförening gc-
väg mellan Götlunda kyrka-Greby 
KS2017.0303 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-01-24 26/18 

2 Kommunstyrelsen  2018-02-05 45/18 

3 Kommunfullmäktige 2018-02-26 23/18 

 
 
 

 

Beslut  
Kommunfullmäktige beslutar att Skövde kommun ställer en borgen på 1 mnkr till 
Götlunda-Vads bygdegårdsförening, tills projektet är slutredovisat och föreningen 

fått slutliga bidragsintäkter.  

 

Yrkande  

Katarina Jonsson (M) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

Bakgrund 

Under ärendets gång har de aktiva föreningarna ändrat förening som ska vara 
formell mottagare av bidragen. När ärendet initierades var det Tidans 
bygdegårdsförening sökande part till aktuell medfinansiering. När 

kommunstyrelsen 2017-12-11 beslutade medfinansiering av gc-väg mellan 
Götlunda kyrka-Greby var det emellertid Götlunda-Vads bygdegårdsförening som 
var ansökande part och formell mottagare av bidraget. Mot denna bakgrund går 

ärendet upp på nytt för rättelse och nytt beslut. 

Tidanbygdens intresseförening och Tidans bygdegårdsförening och Götlunda-Vads 
bygdegårdsförening har länge jobbat för att förbättra säkerheten för oskyddade 

trafikanter längs väg 200. Föreningarna vill nu bidra till detta syfte genom att 
separera gång- och cykeltrafik från väg 200 på en sträcka från Götlunda kyrka till 
Greby (ca 1750 m). 
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Projektet är kostnadsbedömt till maximalt 1 mnkr och genomförandet, utöver 

medfinansiering från Skövde kommun, förutsätter också att det beviljas ett 65 % 
EU-bidrag för landsbygdsutveckling.  

Föreningarna har haft många ingående kontakter med fastighetsägare, finansiärer 

och väghållare och bedömningen är att förutsättningarna för förverkligande är 
mycket goda. Kontakter har också tagits med Trafikverket för att få dem att anlägga 
gc-väg på sträckan Götlunda kyrka-Tidan och till föreningarna har det givits 
positiva signaler på detta.     

 
Motivering av beslut 

Medborgarengagemang är oerhört positivt och att göra vårt samhälle säkrare har 

alltid hög prioritet hos Skövde kommun. Att till en förhållandevis låg peng och 
utifrån befintliga förutsättningar. 
 

Handlingar 

TU Medfinansiering och beslut om borgensåtagande, Götlunda-Vads 
Bygdegårdsförening gc-väg mellan Götlunda kyrka-Greby 
Tjänsteskrivelse rättelse tillägg av förening Götlunda-Vads bygdegård 

Beslut KS, 2017-12-11, Ärende 270/17, Medfinansiering Tidans Bygdegårdsförening 
gc-väg mellan Götlunda kyrka-Greby 

 
 

Skickas till 

Sektor samhällsbyggnad                                 
Tidans Bygdegårdsförening; Görlunda Karlstorp 2, 549 91 Tidan 
Tidans Intresseförening; info@tidan.org 

Götlunda-Vads bygdegårdsförening; katemartensson@hotmail.se 
Catharina Andreasson, sektorsekonom 
 

 
 
 

 
 
 
 

  

mailto:katemartensson@hotmail.se
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 KF § 24/18  
Beslut att utbetala partistöd 2018 
KS2018.0029 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-01-24 27/18 

2 Kommunstyrelsen  2018-02-05 46/18 

3 Kommunfullmäktige 2018-02-26 24/18 

 

 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att, till de partier som är representerade i 

kommunfullmäktige och inlämnat redovisning och granskningsrapport för 
verksamhet 2017, utbetala partistöd för 2018. Utbetalning sker när redovisningarna 

inkommit till kommunstyrelsens kansli. Dessa redovisas därefter samlat till 
kommunfullmäktige. 
 
 

Bakgrund 
Kommunallagen reglerar kommunernas befogenhet att ge ekonomiskt bidrag till 
och annat stöd till politiska partier som är representerade i fullmäktige. 

Kommunfullmäktige i Skövde kommun har fastställ regler för kommunalt 
partistöd (KS2014.0204; KF118/14) och i kommunallagen framgår det att 
fullmäktige ska fatta beslut minst en gång per år. Detta beslut ligger till grund för 

utbetalning till de partier som lämnar redovisning och granskningsrapport för 
verksamheten föregående år. Kravet för utbetalning är att redovisning och 
granskningsrapport inkommer till kommunstyrelsens kansli som verkställer 
utbetalningen. Dessa redovisningar lämnas därefter för kännedom till 

kommunfullmäktige. 

 

Handlingar 

TU Beslut att utbetala partistöd 2018 

 

Skickas till 

Kanslichef Agneta Tilly                       
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 KF § 25/18  

Medel från Gertrud och Theodor Egnells Donationsfond för 
minnesmärke av Västgöta-Bengtsson 
KS2017.0440 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2018-01-24 28/18 

2 Kommunstyrelsen  2018-02-05 47/18 

3 Kommunfullmäktige 2018-02-26 25/18 

 

 
 
 

 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att, i enlighet med kultur- och fritidsnämndens 
ansökan, bevilja ett anslag ur Gertrud och Theodor Egnells Donationsfond om  

300 000 kronor för minnesmärke över Västgöta-Bengtsson. 
 
 

Yrkande  

Kaj-Eve Enroth (L) redogör för beredningen av ärendet och yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag till beslut. 

 

Yttrande 

Anita Andersson (S) yttrar sig utan eget yrkande.  

 

 

Bakgrund 

Kultur- och fritidsnämnden har anhållit om att kommunfullmäktige beviljar ett 

anslag ur Gertrud och Theodor Egnells Donationsfond för minnesmärke av 

Västgöta-Bengtsson. Fonden ska enligt dess föreskrifter användas för förskönande 

av Skövde kommun, inom de gränser som gällde för Skövde stad år 1932. Fondens 

medel får ej användas för ändamål som ska betalas med uttaxerade medel eller av 

stadens egna medel. Som förskönande av staden anses bl.a. inköp av konstverk för 

placering i offentliga miljöer. 
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 Sammanträdesdatum 

Kommunfullmäktige 2018-02-26 34(39) 

 

 

Förslaget om minnesmärke formgivet av konstnär med placering i kulturhuset 

bedöms uppfylla ändamålen och det av ansökan redovisade beloppet om 300 000 

kronor ligger inom ramen för disponibelt belopp för år 2017 (ca 1,5 mkr).    

 
 
Handlingar 

TU Medel från Gertrud och Theodor Egnells Donationsfond för minnesmärke 
av Västgöta-Bengtsson 
KFN § 52/17 Ansökan om medel från Egnells minnesfond för 
minnesmärke av Västgöta-Bengtsson 

 
 
 

Skickas till 

Kultur- och fritidsnämnden                                 

Ekonomienheten 
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 KF § 26/18  
Rapporter om gynnande beslut om bistånd som inte verkställts, 
kvartal 4 2017 
KS2017.0031 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunfullmäktige 2018-02-26 26/18 

 
 

 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att lägga rapporterna till handlingarna. 
 

Bakgrund 

Theres Sahlström (M), ordförande för vård- och omsorgsnämnden, redogör för 
rapporten avseende omvårdnadsverksamheten. 
 

Gynnande beslut som inte verkställts inom tre månader enligt Socialtjänstlagen 16 
kap. § 6 F-h: antal 5 

Gynnande beslut som inte verkställts inom tre månader enligt Lagen om stöd och 

service till vissa funktionshindrade § 28 F-g: antal 31 
 
 

Anna Bergman (M), ordförande för socialnämnden, redogör för 

rapporten avseende socialnämndens verksamhet. 

Gynnande beslut som inte verkställts inom tre månader enligt 

Socialtjänstlagen 16 kap. § 6 F-h: antal 3 

 

Handlingar 

TU Rapporter om gynnande beslut om bistånd som inte verkställts, 

kvartal 4 2017 
Statistikrapport Q4 2017 IVO socialtjänst 
Kvartalsrapport Q4 2017 IVO vård och omsorg 
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Skickas till 

Vård- och omsorgsnämnden 

Socialnämnden 
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 KF § 27/18  

Anmälningsärenden kommunfullmäktige 26 februari 2018 
KS2018.0005 
 

Behandlat av Datum Ärende 

1 Kommunfullmäktige 2018-02-26 27/18 

 

 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna nedanstående handlingar som 

anmälda. 
 
 

Bakgrund 

Nedanstående handlingar har inkommit, och anmäls, till kommunfullmäktige. 

 
 

Handlingar 

TU Anmälningsärenden kommunfullmäktige 26 februari 2018 

Beslut KS 2018-02-05 § 14/18 Svar på medborgarförslag om gångtunnel, 
busshållplats och översyn av hållplatslägen vid Stallsiken 
Mail och skrivelse med klagan, inkl. bilaga, till Skövde kommun från Johnny 

Fagerström och föreningen Svenskt Landskapsskydd 

 

 
Kommunfullmäktige beslutar att godkänna följande avsägelse: 

 

Sean Lahger (S), ersättare i Binnebergs Tingshus 
 

 
 
Skickas till: 
svensundberg@hotmail.com (Binnebergs Tingshus) 

Troman 
Check in – Check out 
                                 

 
 
 

mailto:svensundberg@hotmail.com
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KF § 28/18  
Valärenden 
 

 
 
Beslut  
Kommunfullmäktige beslutar att välja följande person för mandatperioden 2014-

2018: 

 
 

Robert Ciabatti (S), ersättare i Binnebergs Tingshus 
 
 

 
Yttrande  
Martin Odenö (M) redogör för beredningen av ärendet. 

 
 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
Skickas till  
svensundberg@hotmail.com (Binnebergs Tingshus) 

Check in/check out  
Troman  
 

 
 
 

 
 
  

mailto:svensundberg@hotmail.com
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Avslutning  
 
Ordförande Conny Brännberg (KD) tackar alla närvarande och avslutar dagens  

sammanträde.  
 
Kommunfullmäktiges nästa sammanträde äger rum den 26 mars 2018 kl. 18:00. 
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